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Verslag van de vergadering van de commissie Sociaal Domein, gehouden op 19 november 2019 
in de raadszaal van het gemeentehuis.

Aanwezig:
De heer F.P.A.C. van Zeeland voorzitter
De heer A.M. Brouwers lid
De heer J.A.J. Leenders  lid
Mevrouw N.R. Maas lid
Mevrouw N.A.J.M. Verhoeven lid
De heer J.C.M. Verschuren     plv. lid  
Mevrouw Y.S.D. van Wijk lid
De heer J.H.C.M. Briels wethouder
Mevrouw G. Buter wethouder
Mevrouw M.C. Slaets wethouder
De heer M.L.M. van Heijnsbergen griffier

Afwezig:
Mevrouw P.E.H.M. Staal lid

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.
Hij meldt de afwezigheid van mevrouw Staal, die wordt vervangen door de heer Verschuren.

2. Vaststelling van de agenda.
De voorzitter geeft aan dat agendapunt 5 (presentatie GGD), in verband met het uitlopen van 
de raadsvergadering, komt te vervallen. De agenda wordt vervolgens dienovereenkomstig 
vastgesteld.

3. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 10 september 2019.
De besluitenlijst en de toezeggingenlijst worden conform het concept vastgesteld.

4. Ingekomen stukken en mededelingen.
Wethouder Briels merkt ten aanzien van de RIB over de juridische samenwerkingsvorm GR 
Peelgemeenten op, dat geadviseerd wordt om de gemeenschappelijke regeling qua structuur 
platter te maken. Er wordt vooralsnog niet gekozen voor een bedrijfsvoeringsorganisatie maar 
die mogelijkheid wordt wel nader onderzocht. 
Vervolgens geeft hij antwoord op enkele schriftelijke vragen van de fractie PNL over afgewezen 
aanvragen voor leerlingenvervoer. Het betrof hier nieuwe aanvragen. Een van de aanvragen is 
voor het college aanleiding geweest om de beleidsregel in die zin aan te passen dat is 
vastgelegd met toepassing van welke routeplanner een aanvraag voortaan wordt beoordeeld.  
Tot slot meldt hij dat er 2 weken geleden een brief van minister De Jonge is verschenen over 
een mogelijke stelselwijziging in de jeugdzorg. Hij zal de commissie op de hoogte houden van 
de ontwikkelingen.  
De heer T. Brouwers merkt naar aanleiding van de mededeling over de RIB met betrekking tot  
de juridische samenwerkingsvorm GR Peelgemeenten op dat hij het goede zaak vindt dat ook de 
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wethouder financiën voortaan in het bestuur wordt opgenomen. Ten aanzien van de mogelijke 
stelselwijziging in de jeugdzorg zou het goed zijn om hierover een keer door te praten in de 
commissie als er meer duidelijkheid is. 
Wethouder Briels merkt op dat er mogelijk een motie vanuit de Peelregio zal worden ingediend 
bij de ledenvergadering van de VNG om de mogelijke stelselwijziging in de jeugdzorg ten 
strengste te ontraden. Dit komt namelijk het stelsel niet ten goede.
Wethouder Buter wijst op de nieuwe wet inburgering die in 2021 in werking zal treden. 
Daardoor komt meer verantwoordelijkheid bij de gemeenten te liggen als het gaat om 
inburgering. Vanuit het rijk zijn hiervoor ook middelen beschikbaar gesteld. In regionaal 
verband is hiervoor een project opgestart. Zodra er inhoudelijk meer duidelijk wordt zal zij de  
commissie hierover nader informeren.

5. Presentatie GGD over extra taken en extra middelen die daarvoor nodig zijn. 
Dit agendapunt is komen te vervallen.

6. Voorstel tot wijziging van de Verordening WMO in verband met het 
abonnementstarief.
Mevrouw Maas vraagt om enige toelichting op de berekening van de ritprijs. 
Wethouder Slaets geeft aan dat er sprake is van een ongewijzigde berekening via het 
kilometertarief. Het enige wat verandert is dat deze berekening moet worden vastgelegd omdat 
de ritprijs anders niet meer geïnd kan worden. 

De commissie adviseert de gemeenteraad om het voorstel als hamerstuk te behandelen. 

7. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking.
Wethouder Briels merkt op dat de 3e tussenrapportage van Peelgemeenten is binnen gekomen. 
Naar aanleiding hiervan wil hij in de commissie een presentatie geven over de wijze van sturing 
op zowel inhoud als kosten binnen het sociale domein. Hij zal dit voorleggen aan het presidium.

8. Rondvraag.
Niemand maakt gebruik van de rondvraag.

9. Sluiting.
De voorzitter sluit de vergadering. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 7 januari 2020. 

De griffier, De voorzitter, 

M.L.M. van Heijnsbergen F.P.A.C. van Zeeland


